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PRoroKóz xn 2s/04
z posIEDZEIvIA KoMISil oSvw.¿TY, K(rLTURY,

ZDROWIA T OPIEKT SPOT,ECZAIEJ
W DNIU 21 paádziernika 2004 roku.

Kornisja Oéwiaty,_Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej rozpoczpla
posiedzenie o godzinie I l '' w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej zalqcznik
do niniejszego protokolu, wg nastppuj4cego porz4dku:

1. Profilaktyka i prewencja w procesie wychowania dzieci i mlodzieLy na
terenie gminy.

2. Problern ludzi bezdornnych oraz dzieci z rodzin patologicznych i
ubogich.

3. Analiza rnaterialów na sesjp.
4. Sprawy ró2ne.

Irla wstppie Przewodniczqcy J. Zigbiiski przywital wszystkich radnych
przybylych na posiedzenie komisji, oraz p. B. Ciastowsk4- Tartanus z Opieki
Spolecznej. Nastgpnie postawil wniosek.

,, Wnioskujp, aby do porz4dku obrad dodaó punkt.
Informacja o trudnej sytuacji finansowej ZPOZ w Jgdrzejowie zwiqzanel z

przeprow adzonq kontrol4 Swigtokrzyskiego Oddzialu NFZ oraz z roszczeniam i
pracowniczyni.

Proponujg, aby umiesció go w porz4dku jako punkt 3" .
Wniosek j ednorny Slnie przyj pty.
Ad. 2.
Pani Kierownik rozpoczpla od zreferowania ,,lnformacji" przedloZonej Komisji
(w zahqcznikr"r do Protokolu). Poinformowala, 2e starali sig o dotacjE, oftzymah
j4 i pozwoli im to dofinansowaó najbiedniejsze rodzin¡, w zakresie zakupu
opalu. Poinformowala, 2e gorsza sytuacja przedstawia sig, jeÉli chodzi o ludzi
bezdornnych i stwierdzila, 2e mo2na by zainwestowaó w noclegownig- w tym
lnomencie udzielaj4 glównie pomocy w naturze. Nastppnie radny A. Hatny
zapytal, czy byty podejmowane jakieS kroki, aby utworzyó noclegowniE wraz z
powiatem. Pani Kierownik wyjaSnlla, 2e Burmistrz wystgpowal do Starostwa.
ale nic w tym kierunku nie zostalo osi4gnigte. Dodala tak2e, ze Jadlodajnia na
naszvm terenie te2 by sip przydala. Nastgpnie radny R. Dzwonek zapytal" czy
wSród ludzi bezdornnych se ludzie z naszego terenu. Kierowniczka
odpowiedziala, 2e coraz mniej ( 9 osób), raczej s4 ci, co podrózuj4 poci4gami po
róznych terenach, níe zagrzewaj4c nigdzie na dluZej miejsca. Na posiedzenie
kornisji przyby\ Komendant Strazy Miejskiej. Poinforrnowal zebranych,2e na
naszym terenie nie ma innych bezdomnych niz ci z wyboru. S4 to ludzie, którzy



rnaj4 swoje dotny, ale zdecydowali sip 2yé w taki sposób. Przesiaduj4 na
dworctr, ale raczej sip przemieszczajq. Wigkszych probletnów z bezdomnymi
raczeJ nie ma.

Ad. I
Na posiedzenie komisji przybyl Naczelnik Wydziat Oéwiaty p. M. KoSmider.
Poinformowal zebranych, 2e ka2da szkola prowadzi swoje ,,szkolne rejestry
profilaktykl". Zachowania niewlaéciwe w szkolach to glównie nadpobudliwoSó,
zachowania agresywne, w wy2szych klasach picie, palenie. Szkoly we wlasnym
zakresie promuj4 zdrowy tryb Zycia, przeciwdzialal4 agresji wÉród uczniów.
Wydziat Oswiaty ze swei strony organizuje róZnego rodzaju przedstawienia
profilaktyczne, wyjazdy flá ,, zielone szkoly" itd. Dodal takze" 2e prowadzq
szerok4 wspólpracg z Komend4 Policji ( w szczególnoSci z dzielntcowymi).
Odblr,vajq sig teZ szkolenia rodziców i nauczycieli w zwi4zku z programem

,,Szkola, rodzina, érodowisko". Ogromn4 rolg spelniajE Swietlice, organizacle
sportowe. Wydawane s4 takZe specjalistyczne broszury np. ,,Nasze dzieci i
alkolrol" Radny A. Wójcik podzigkowal za obszerne zarysowanie problernu i
zapylal czy na naszym terenie istnieje problern dziecr, które nie wykonuj4
obowi4zku szkolnego i czy dyrekcje rnaj4 rozeznanie dotycz4ce dzieci nie
clrodz4cych do szkoly lub uczEszczaj4cych ,,w kratkg". Kierownik
odpowiedzial, 2e wiadomo mu o trzech takich przypadkach, jednak

dokumentacjg w tej sprawie prowadzi dyrektor, który mo2e wyst4¡lió do
Wydzialu OSwiaty. W krytycznych momentach oddaje sig sprawg do s4du o nie
spelnianie przez dziecko obowi4zków szkolnycir.
Radny A. Bialy zapytal,jakie formy profilaktyki s4 stosowane i kto koordynt¡e
te dzialania. Kierownik odpowiedzial, 2e dzialania te koordynuje Poradnia
Psychologiczno- Pedagogiczna, PCK, Policja, Sanepid, S4d, Caritas, Straz
Miejska, a profilaktyka prowadzonajest poprzez warsztaty, konkursy, gazetki,
ulotki, broszury. Radna J. Szreniawa zapTrtala o Festyn pod DK organizowany I
wrzeénia br. Kierownik udzielit wyczerpuj4cej odpowiedzi. Radny A. Hatny
zapfial, które formy profilaktyki s4 najefektywniejsze. Otrzymal odpowiedí,2e
ka2da forma rna swojE wartoSó, ale to, co proponuj4 szkoly wydaje siQ
najbardziej efektywne, gdyz dyrektorzy szkól wiedzE najlepiej, jakie rnaj4
problemy. Przewodnicz4cy zapyfal czy kierownikowi jest coé wiadomo na temat
problemu narkotykowego na naszym terenie. Kierownik wyjasnil, 2e
sprawdzonych inforrnacji nie ma, jedynie sygnaly na temat istnienia dealerów
pod szkolarni ponadgimnazjalnyrni. Radny R. Dzwonek podkreélil, ze wedlug
niego najlepsz4 form4 prewencji i profilaktyki jest sport i powinno siQ
inwestowaó w wykwalifikowan4 kadrp sportow4.
Kierownik opuScil spotkanie.



Ad. 3
Na spotkanie przybyl kierownik ZPOZ p. M. Boguslawski i opowiedziat o
przebiegu spotkania w Swiptokrzyskim Oddziale NFZ. Poinformowal, 2e w
spotkanitr bral udzial, oprócz delegacji z Jpdrzejowa, p. dyrektor Michalkiewicz,
dyrektor ds. finansowych, oraz glówna ksiggowa. Na wstEpie Burrnistrz L.
Kapcia zapytal o mozliwe posunigcia, które z\agodzllyb-v skutki finansowe
dotyczqce zakladt (333 tyS zl). Kierownik M. Boguslawaski poinfonnowal, ze
rozrnowy przebiegty w dwóch fazach, w I fazie dyrektor powiedzial, ze nic nie
mo2e zrobié, natorniast w II dyrektorowi chodzilo glównie o to, 2e zawiesll
egzekucjp wobec jgdrzejowskiego oddzialu i rnoZe byó w zwiEzkn z tym
ukarany i musi uruchomió procedurp (nie rna moZliwosci rozlo2enia na wipcej
rat). Poinformowal, 2e jest jednak szansa. Powiedzial, 2e dotarlo do niego pismo
rnówi4ce na temat rozstrzygnigcia na drodze s4dowej czy placenie jest zasadne
czy nie i ubolewal nad tym, 2e wplynglo ono tak póáno. Gdyby wplynqlo
wczeSniej, to dyrektor rnialby iasnoéó sytuacji i mógtby sig na tyrn oprzeé.
Kierownik poinformowal dyrektora, ze istnieje takie pisrno ( ,,Postanowienie na
wstrzymanie egzekucji do czasu rozstrzygnigcia s4dowego" skierowane przez
ZPOZ Jgdrzejów do rozpatrzenta przez Sad) Dyrektor poinforrnowal, 2e w
takirn wypadku mogq sig wstrzymaó z egzekucj4 do 25 X a2 takie postanowienie
s4dowe wplynie. Radny A Biaty zapytal, co bgdzie w przypadku nie wplyniEcia
tego postanowienia s4du. Kierownik powiedzial, ze w takirn przypadku zostanie
przekazana pierwsza rala spornych naleznoSci (43 tyS zl). NFZ zdale sobie
sprawQ, 2e jak przegrajqto bpd4 musieli oddaó wraz z odsetkami. Dodal takze.
ze wyrok w tej sprawie bgdzie precedensovvy i bgdzie rnial kolosalne znaczenie
dla pielpgniarstwa Srodowiskowo- rodzinnego. Kierownik dodal, i2 nie s4dzi,
aby sprawa rnogla nie byó rozstrzygana merytorycznie i wyrok lno2e rnieó duzy
wplyw na dzialanie innych zakladów. Radny R. Dzwonek zapytal, jakie bpdE
koszty w przypadku przegrania sprawy. Kierownik wyjaSnil, ze stanowr o tyln
osobna umowa zawarta mipdzy kancelari4 a s4dem, prawnik w ZPOZ zwrócll
sip o calkowite zwolnienie z ponoszeniakosztów s4dowych.
Kierownik opuÉcil posiedzenie kornisji.

Przewodn iczEcy zarzqdzil p rzerwe 12.25- 12.40

Ad.4

Po* 6
Sprawozdanre z pracy Burmistrza rnigdzy sesjarni.

Radny A. Bialy postawil wniosek, aby sprawozdanie bylo bardziej
skondensowane.



Komisja wigcej uwag nie wniosla
Poz. 8
Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeistwa na terenie
gminy.

Komisja uwag nie wniosla
Poz 9
Inforrnacja Komendanta Miejsko-Grninnego OSP o stanie bezpieczeústwa
poZarowego na terenie gminy.

Komisja uwag nie wniosla

Poz 10
lnformacja o oSwiadczeniach maj4tkowych

. Komisja uwag nie wniosla.

Po* ll
Informacja z wykonania budzetu miasta i gminy Jgdrzejów za I pólrocze 2004

roku.
Komisja uwag nie wniosla.

Poz. 12
Uchwala w sprawie ztnian w budzecie rniasta i grniny na 2004 rok.

Burmistrz wyjaSnil, 2e kwota 257 "267 to zaplanowany zysk, który rnial wplyn4ó
z ZWIK, ale nie wplynie. Poza tyrn wyjasnil do uzasadnienia, 2e kwota 36, 550
to kwota od sponsorów.

Komisja uwag nie wniosla
Poz" 13
Uclrwala w sprawie zaciryniEcia kredytu na sfinansowanie wydatków
nie znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach grniny.

Komisja uwag nie wniosla
Poz 14
Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr Il7lA2 zmienionej uchwal4
Nr XIV/I 55103 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie w sprawie ustalenia warunków
pracy i ptacy Burrnistrza Miasta JEdrzejowa oraz upowa2nienia
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej w Jpdrzejowie do dokonywania czynnoéci w
sprawach z zakesu prawa pracy wobec bunnistrza.

Burmistrz J. WoZniak wyjaSnll, 2e chodzi o wl4czenie likwidowanei ,,13- tki"
do pensji burmistrza. Dodal, 2e w Funduszu Plac kwota taby\a zaplanowana i w
perspektywie rocznej nic sip nie zmieni. Dodal, 2e w wipkszoSci grnin sprawa
zosrala 1u2 zalatwiona ( wspornnial o pani Wójt z Naglowic). W DK w



Jpdrzejowie 13-tki zostaly jui zllkwidowane i dol4czone do pensji. Radny A.
Hatny poinformowal, 2e juz dawno zlikwidowal l3-te pensje swoim
pracownikom z przymusu ekonomicznego i nikt nie dostal podwyzki. Radny A.
Biaty dodal, i2 ustawodawca miat na mySli ograniczanie plac oraz ,,taisze
paústwo".
Ostatecznie Komisja nie odniosla sig jednoznacznie do projektu uchwaly-
pozostawila kwestiQ pod indywidualn4 ocenE czlonków.

Poz" 15
Uclrwala w sprawie wyra2enia zgody na zamiang nieruchornoéci komunalnej na
nieruchomoSó stanowi4cq wlasnoSó osoby fizy cznel .

Komisja uwag nie wniosla
Poz. 16
Uchwala w sprawie nabycia nieruchomoSci na wlasnoSó Gminy Jpdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla
Poz" 17
Uchwala w sprawie nieodplatnego nabycia na wlasnoéó Gminy Jgdrzejów
nieruchomoSci, stanowi4cych wlasnoSó osób ftzycznych, polozonych we wsi
Lasków

Komisja uwag nie wniosla.
Poz 18
Uchwala w sprawie uchwalenia rocznego programu wspólpracy Grniny
Jgdrzejów z organizacjarni pozarzqdowymi, osobarni prawnyni i jednostkarni
organizacyjnyrni, o których mowa w art. 3 ust. 2 i 3 ustawy zdnia 24 kwietnia
2003r. o dzialalnoSci pozytku publicznego i wolontariacie na 2005 rok.

Komisja uwag nie wniosla
Poz" 19
Uchwala w sprawie uchylenia lJchwaly Nr XlXi 193104 Rady Miejskiej
w Jpdrzejowie z dnia 25 marca 2004 r. w sprawie okreélenia stawek oplat
za skladowanie odpadów na Skladowisku Odpadów Komunalnych w Potoku
Matym.

Burmistrz powiadomll, 2e po wprowadzeniu wagi na wysypisko wywóz Srnieci
zmalal o 80%. Radna E. Ptasznik wyrazila swoje niezadowolenie z faktu, 2e
E,KOM zajrnuje sig kwestiq oczyszczanra Jgdrzejowa i nie daje sip zarobié
firmom z naszego miasta. Burmistrz J. Wo2niak wyjaSnll, 2e gmina nie ma
umowy z EKOMEM na wywóz émieci, istniejq tylko indywidualne umowy
EKOMU zludími.

Komisja wigcej uwag nie wniosla



Ad.5
Na posiedzenie Komisji przybyl Kierownik ZOSiP J. Robak. Zreferowal
przedloaon4 Kornisji ,, Informacjg o realizacji budzetu i zadan z zakrest oSwiaty
na okres od I stycznia do 30 wrzeénia 20A4 roku". Uzupelniaj4c poinformowal
zebranych o dofinansowaniu, jakie otrzymali z PAOWU m.in. na doksztalcanie
nauczycieli. Dodal, 2e dyscyplina finansowa jest zachowywana, opowiedzial o
subwencjach i dotacjach celowych na Ízecz szkót.
Przewodniczqcy pochwalil Kierownika za rzetelne i sumienne przygotowywanie
dokumentacji.

Nastgpnie glos zabrala radna J. Szreniawa i postawila wniosek, aby w
przyszlorocznym buüecie uwzglgdnió zwiEkszenie poborów pracownikom
adrninistracyjno- uslugowym w szkolach, w zwiqzkv z pisrnem Oddzialu
Zar zqdu Nauczyc i e I stwa Pol skie go.

Posiedzenie Kornisji zakoírczono o godz. 13.40

Protokolowala:

. t . / \

-|c¿r¡;-- ¡Y,ü ü'.g^,, - 1
Karina Mackiewicz

P rzew orJn i cz qcy K o m is¡ i


